
 

 

Verksamhetsberättelse 

Verksamhetsberättelse för Naturskyddsföreningen Härnösand avseende verksamhetsåret 2024 

Styrelse  

Styrelsen har bestått av:  

Ordförande:    Örjan Asplund 

Kassör:  Anna Isaksson 

Sekreterare:    Linda Stiernberg  

Ledamot:  Per Lingensjö 

Ledamot:  Marja Bennet 

Ledamot:  Ann-Christin Andersson 

Suppleant:  vakant 

Övriga poster har innehavts av:  

Revisor:  Ulf Sandström  

Revisorssuppleant: Per Sander 

Valberedning:  Sara Friberg och Emma Andersson 

Medlemmar 

Medlemssiffror 2024 
 
Fullbetalande medlemmar: 350 
Hedersmedlem: 1 
Familjemedlem: 148 
Totalt antal medlemmar: 499 
 
Medlemsantal de senaste åren: 
 

Åratal Medlemmar  Åratal Medlemmar 

2012 438  2018 459 

2013 441  2019 453 

2014 370  2020 439 

2015 484  2021 422 

2016 492  2022 478 

2017 472  2023 469 



Möten 

Styrelsen har, förutom årsmöte den 19:e mars, haft 6 möten där protokoll/minnesanteckningar har 

förts.  

 

Styrelsen har också:  

• Löpande skött föreningens ekonomi  

• Samarbetat med riksorganisation, länsförbund och regionkansli kring gemensamma frågor  

• Regelbundet uppdaterat hemsidan på www.harnosand.naturskyddsforeningen.se  

• Tagit emot och besvarat e-post från medlemmar och andra på e-postadressen 

nfharnosand@gmail.com  

• Regelbundet uppdaterat sidan på Facebook www.facebook.com/nfharnosand  

• Informerat medlemmarna vad som varit på gång inom kretsen via e-postutskick.  

 

Följande evenemang har ordnats:  

• Fågelskådning Skårsviken vid biologiska mångfaldens dag 19:e maj 

• Naturnatten, hemma hos en medlem i Hästviken, 5:e juni 

• Örtavandring med Herbs and Talks, i Torrom, 15:e augusti 

• Skräpplockardag vid Sälsten, 28:e augusti 

• Fotovisning och föreläsning om fågellivet i Höga Kusten, 8:e oktober 

 

Remisser, skrivelser och yttranden 

Styrelsen har, särskilt genom arbetsgruppen ”Remisser och yttranden” som leds av Örjan Asplund, 

varit aktiva under året. 

Artskyddsbrott 

Vi anmälde ett artskyddsbrott i samband med en avverkning i västra Saltvik. Vi har informerats om 

att vår polisanmälan om artskyddsbrott läggs ner. Enligt beslutet går det inte att bevisa vem som 

begått brottet. 

Tillämpning av offentlighetsprincipen 

Vi har skrivit till samhällsförvaltningens förvaltningschef om att en medarbetare inte lämnat ut 

uppgifter om en avverkning i Bondsjöskogen. Vi begärde att han informerar medarbetare om 

offentlighetsprincipen och att privatpersoner och organisationer ska bemötas på ett respektfullt sätt. 

  

http://www.facebook.com/nfharnosand


Skogsgruppen 

Skogsgruppen har deltagit i och drivit på det arbete med skog som kretsen och styrelsen har utfört 

under året. Skogsgruppen fokusera på skogar inom Härnösands kommun men har kontakt med flera 

skogsgrupper i länet för att kunna samarbete kring inventeringar och kurser i vårt län och hela 

Sverige. Samarbete sker också med andra föreningar med samma mål att värna skogen. 

Skogsgruppen har ordnat flera träffar, varav två var öppna för allmänheten och annonserats via 

hemsida och facebook.  

Havsgruppen 

En havsgrupp startades upp under 2024 och hann med två träffar. 

Den första var en skräpplockardag vid Sälsten den 24:e augusti. 

Den andra träffen ägde rum den 8:e oktober med fotovisning och föreläsning om fågellivet i Höga 

Kusten.   

Förhoppningen är att jobba med allt som rör havet; stränder, fiskar och föroreningar.  

Kontaktperson är Ann-Christin Jonsson, 073- 828 98 74 

Natursnokarna 

Natursnokarna har inte haft någon verksamhet under 2024. 

 


